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Pan

Marcin Hencz

Radny

Rady Miejskiej w Łodzi

Szanowny Panie Radny,

odpowiadając na interpelację, złożoną przez Pana Radnego w dniu 

22 listopada 2024 r., dotyczącą umieszczenia informacji na biletomatach 

o postępowaniu w przypadku awarii urządzenia, uprzejmie informuję, że Miejskie 

Przedsiębiorstwo Komunikacyjne - Łódź  Sp. z o.o. planuje wprowadzenie naklejki 

na biletomatach informującej o możliwości kontynuacji podróży w przypadku 

wystąpienia awarii urządzenia. W związku z pracami nad wdrożeniem nowej taryfy 

opłat za przejazdy komunikacją miejską, ww. rozwiązanie zostanie wdrożone 

pod koniec stycznia 2025 r.

Z wyrazami szacunku

Tomasz PIOTROWSKI




